
Jaarbijeenkomst
Leden van onze raad zijn ook aanwezig
geweest bij de jaarlijkse bijeenkomst met alle
zorgondernemers die in juni 2024 heeft
plaatsgevonden. Op deze bijeenkomst zijn de
aangesloten zorgondernemers bijgepraat over
de laatste ontwikkelingen.

Organisatievorm 
Een onderwerp dat ook onze aandacht heeft
gevraagd, is de organisatievorm van SZZ. We
zijn een stichting en gaan wellicht verder als
coöperatie. De bestuurder is hierover in
gesprek met het zorgkantoor en als raad zijn
wij hier nauw bij betrokken.

Scholing 
Jaarlijks kijken wij gezamenlijk naar het
opleidingsaanbod van de NVTZ en maken hier
keuzes uit. Het betreft meestal eendaagse
cursussen, soms bestaat een cursus uit
meerdere dagen.

Samenstelling
De raad van toezicht bestaat uit de volgende
personen:

De heer Kim Albert, lid (vanaf 1 november
2020 tot 1 november 2028, niet
herbenoembaar)
Mevrouw Marieke Bouwman, lid (tot 1 juni
2024)
Mevrouw Lummie Kamphuis, vice-
voorzitter (vanaf 1 november 2020 tot 1
november 2028, niet herbenoembaar)
Mevrouw Lieneke van Veelen, lid (vanaf 12
januari 2022 tot 12 januari 2026,
herbenoembaar)
Mevrouw Coby Traas, lid (vanaf 1 januari
2025 tot 1 januari 2029, herbenoembaar)
De heer Alfred Veltman, voorzitter (vanaf 1
juni 2018 tot 1 juni 2026, niet
herbenoembaar)

Waardering
De raad van toezicht is blij met de grote inzet
van onze medewerkers onder leiding van onze
directeur-bestuurder Maurice van Valkenburg.
Ook het afgelopen jaar zijn zij erin geslaagd
om de dienstverlening aan onze aangesloten
zorgbedrijven op een prima manier inhoud te
geven, hetgeen leidde tot veel waardering van
de aangesloten bedrijven.
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De raad van toezicht heeft het afgelopen jaar
met veel plezier toezicht gehouden op het
reilen en zeilen van SZZ. Maatschappelijke
ontwikkelingen staan niet stil en dat betekent
ook dat de raad van toezicht veel informatie
tot zich heeft genomen. In een viertal reguliere
vergaderingen heeft onze raad de nodige
besluiten genomen, dan wel aan zijn adviesrol
naar de bestuurder invulling gegeven.

Onderwerpen
Naast reguliere agendapunten als begroting,
kwartaalrapportages en jaarrekening, hebben
we ons ook gebogen over een nieuw treasury
statuut, de procuratieregeling en een
aanpassing van de statuten. Ook een goed
beheer van de liquide middelen heeft onze
aandacht gehad. De betekenis van de WTZA
voor SZZ en de aangesloten zorgondernemers
is ook onderwerp van gesprek geweest.

Op locatie
Onze vergaderingen proberen we zo veel
mogelijk te houden op een aangesloten
zorgonderneming. De zorgondernemer
presenteert dan zijn of haar bedrijf en op deze
manier krijgen wij een goed en actueel beeld
van hetgeen zich op de bedrijven afspeelt.
Daarnaast hebben de leden van de raad, in
tweetallen of alleen, vergezeld door een
regiomanager, een dag uitgetrokken om een
tweetal zorgondernemingen te bezoeken.
Tijdens dit bezoek was er wat meer tijd om
met de ondernemer in gesprek te gaan over
het bedrijf.

NL Doet 
In maart 2024 hebben de leden van de raad
deelgenomen aan de NL Doet activiteiten op
een van de aangesloten boerderijen. Zo is er
geschilderd, getimmerd en is er hekwerk gezet. 

Gezamenlijk
Voorzitter en vicevoorzitter hebben een
evaluatiegesprek gehad met de bestuurder en
in oktober 2024 hebben we gezamenlijk
vergaderd met de bestuurder en de raad van
advies. In oktober 2024 hebben wij ons eigen
functioneren besproken met een externe
adviseur, bij deze evaluatie is ook de
bestuurder aanwezig geweest. Deze evaluatie
heeft tot een aantal besluiten geleid om het
functioneren van onze raad verder te
verbeteren.

Wisseling
In juni 2024 heeft een lid van onze raad
afscheid genomen, omdat zij een
bestuurdersfunctie in de zorg had aanvaard
binnen ons zorggebied. In oktober hebben wij
sollicitatiegesprekken gehad met twee
kandidaten en per 1 januari 2025 is de
vacature ingevuld. 


